
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XLII/2020 

XLII Nadzwyczajna Sesja w dniu 30 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2020 o godz. 16:16, a zakończono o godz. 17:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713.) oraz art. 15 zzx ust. ustawy z 

dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 poz. 568 ) 

otworzyła XLII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  



Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista potwierdzonej obecności w programie eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny w imieniu Burmistrza zgłosiła wniosek o poszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy         

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy       

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021. 

Radny Łukasz Kuczek zapytał czy to będzie uchwała z 11 tys. zł. Nic nie zostało zmienione? 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że będzie to taki projekt jaki był rozpatrywany podczas 

komisji. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Hubert Handy, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia obu komisji była negatywna. 

Przewodnicząca poddała pod głosownie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Lędziny na 2020 rok. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (8) 

Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hubert Handy, Karol Kolny 

Uchwała nie została podjęta. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia obu komisji była negatywna. 

Przewodnicząca poddała pod głosownie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Lędziny na 2020 rok. 

Radny Sebastian Zimnal zgłosił wniosek formalny o zaprzestanie dyskusji ze względu na 

omówienie tematu na komisjach połączonych. 

Radny Bogusław Dzierżak poinformował, że wnioski formalne zgodnie ze statutem podlegają 

dyskusji jeden głos za, jeden głos przeciw. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy radnymi w sprawie dyskusji nad wnioskiem. 

Przewodnicząca poprosiła o opinie prawną mecenasa.  

Pracownik Urzędu Miasta Paweł Lysko poinformował, że w związku z problemami 

technicznymi mecenas powinien być dostępny w ciągu kilku minut.  

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

 

Po przerwie radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że jest przeciwko wnioskowi, gdyż jest on 

niezgodny ze statutem. Na sesji nie było dyskusji więc nie można zamknąć czegoś czego nie 

było. 

Mecenas Wojciech Berendowicz zaznaczył, że każdorazowo decyzja należy do 

przewodniczącego , dotychczas była przyjmowana praktyka, aby wniosek o zaprzestanie 



dyskusji był poddany pod głosowania w momencie wyczerpania wszystkich wnioskodawców 

zgłoszonych przed tym wnioskiem.  

Radny Tomasz Kostyra podkreślił ważność podejmowanych tematów oraz zaznaczył, że to 

temat dotyczący gminy. Radny Tomasz Kostyra zaznaczył, że zwraca się do radnego Łukasza 

Kuczka jako przewodniczącego Klubu Wspólnie dla Lędzin oraz osoby, która w imieniu 

klubu się wypowiada, prosząc jednocześnie aby w związku z trudna sytuacja gminy 

przewodniczący przedstawił jaka jest alternatywa do braku wyrównania sytuacji budżetowej 

gminy raz wskazał inna drogę aby gmina mogła funkcjonować. 

Radny Łukasz Kuczek zapytał w jakim trybie radny Tomasz Kostyra zwraca się do radnego 

oraz zaznaczył że Rada Miasta obraduje na dokumentach przygotowanych przez Urząd 

Miasta. 

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że pyta ze względu na odrzucenie propozycji urzędu 

Miasta, gdyż Klub Wspólnie dla Lędzin mówi: Nie. Jeśli mówi się nie daje się wskazówki    

w jakim kierunku podążać. 

Przewodnicząca zapytała radnego Tomasza Kostyrę na jakiej podstawie prawnej zadaje 

pytania, aby radny musiał się tłumaczyć ze swojej decyzji. Radny ma prawo do głosowania    

i wyrażania swojej opinii. 

Radny Hubert Handy podkreślił, że mecenas powinien być, czuwać nad przebiegiem,            

w odpowiednim momencie zareagować, a Rada musi robić przerwy, aby mecenas się pojawił. 

Przewodnicząca poleciła zaprotokołować słowa radnego Huberta Handego. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że zgodnie z dotychczasowa praktyką do 

obowiązków należy obsługa prawna sesji rady, natomiast zdarzały się takie sytuacje               

w związku z dużą ilością komisji i sesji oraz wobec obowiązków konieczności bycia w 

sądzie, na rozprawach nie było możliwości bycia na całości posiedzeń komisji oraz sesji, stad 

te problemy techniczne. 

Przewodnicząca zapytała mecenasa o opinie w sprawie wniosku radnego Sebastiana Zimnala. 

Mecenas odpowiedział, że wniosek został zgłoszony, jeden radny został dopuszczony do 

dyskusji, gdyż był zgłoszony przed złożeniem wniosku formalnego dlatego wniosek powinien 

być głosowany. 

Radny Karol Kolny uzasadnił swoje głosowanie podkreślając że w poprzednim roku było 6,5 

mln, 3,2 mln w tym roku, 4,5 mln jest proponowane znowu, 3,3 mln na następny rok, 

niebezpieczne jest rolowanie długu. Była to namiastka tego co może się dziać z finansami 

miasta w kolejnym w związku z covid oraz w przeciągu 5,7,10 lat zamkniecie kopalni 

Ziemowit, gdzie wpływy będą niskie i skąd wziąć te pieniądze. Radny podkreślił, że należy 



patrzeć do przodu, zaciskać pasa. Burmistrz Władysław Trzciński wiedząc, że będzie            

w Lędzinach budowana kanalizacja, starała się przez cała kadencję oszczędzać, zostało 

zaoszczędzone ok. 5 mln zł. Oszczędności i zyski w gminie leżą po stronie Burmistrza. 

 

Burmistrza Miasta Krystyna Wróbel wielokrotnie poprosiła o zabranie głosu. 

Przewodnicząca odmówiła udzielenia głosu Burmistrzowi. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Sebastiana Zimnala. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Sebastiana Zimnala o zaprzestanie dyskusji i podjęcie głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Lędziny na 2020 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

 Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Handy 



Uchwała nie została podjęta. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020 – 2029. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia obu komisji była negatywna. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosownie projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020 – 2029. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020 – 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (9) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Handy 

Uchwała nie została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia obu komisji była negatywna. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że radni głosujący przeciw przedstawionemu projektowi 

jako możliwość ratowania gminy, czyli emisji obligacji. Radni, którzy zagłosują przeciw 

nawet radni, którzy się wstrzymają lub nie oddadzą głosu, działają na szkodę gminy, 

mieszkańców. Jest to świadome doprowadzenie do tego aby Burmistrz i Skarbnik naruszył     

i łamał prawo w ramach naruszenia dyscypliny finansów publicznych i prowadzenie gminy 

do planu naprawczego. To będzie kluczowa decyzja radni zdecydują, to co się stanie czyli 

brak zgody na emisje obligacji to świadome narażenie Skarbnika i Burmistrza na naruszenie 

dyscypliny finansów i wprowadzenie gminy wprost do programu naprawczego, w gminie nie 

będzie się już nic działo. 



Radny Łukasz Kuczek poinformował, że to była kolejna próba zastraszenia radnych                

i wpłynięcia na zmianę ich decyzji. 

Radny Hubert Handy poparł wypowiedz radnego Łukasza Kuczka. 

Radny Sebastian Zimnal uzasadnił swoje głosowanie przeciw podkreślając, że branie 

obligacji jest przesuwaniek kredytów w czasie, trzeba będzie to spłacić, a spłacane to będzie 

po kadencjach Pani Burmistrz, więc najwyższy czas, aby RIO pomogło stworzyć plan 

naprawczy. 

Burmistrz Miasta podkreśliła, że radny Sebastian Zimnal potwierdził, że grupa rządząca, 

która zagłosuje przeciwko emisji obligacji, będzie za doprowadzeniem gminy do programu 

naprawczego. 

Burmistrz podkreśliła, że również spłaca zadłużenia poprzednika, taka jest konieczność           

i poprzednie rady rozumiały i wyrażały zgodę. Jeżeli jest konieczność to gminę trzeba 

ratować, natomiast radni chcą planu naprawczego.  

Burmistrz zaznaczyła, że nikogo nie zastrasza, nikogo nie zmusza do zmiany głosowania. Jest 

to piąta Sesja w sprawie emisji obligacji i nikt nie zmieni zdania, natomiast Burmistrz ma 

prawo informować mieszkańców do czego radni zmierzają. Radni zdania nie zmienią, gdyż 

mają swój plan naprawczy. 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że Klub chciał wspólnie stworzyć plan naprawczy dla 

ratowania gminy i chciał otworzyć rzetelne i konkretne informacje, a nie zmieniane z dnia na 

dzień i przedstawiane w ostatniej chwili. Potrzebna jest kontrola, gdyż Burmistrz ukrywa 

informacje, są one nierzetelne, nieskładne za każdym razem inne. 

Burmistrz odniosła się do słów radnego Łukasza Kuczka podkreślając, że wniosek o zmiany 

w budżecie i WPF został złożony w piątek po południu. Skarbnik w sobotę i niedzielę 

przygotowywała te zmiany i o godz. 14:00 zostały dostarczone do Biura Rady, jednak pani 

protokolantka nie może jednocześnie przesyłać dokumentów i rozpoczynać posiedzenia 

komisji. Zdarzyło się opóźnienie 15 minutowe jednak są takie sytuacje, że to opóźnienie może 

się zdarzyć. 

Radny Łukasz kuczek odpowiedział, że już na początku listopada złożył wniosek, aby WPF 

był urealniony z budżetem 2021 rok. Wniosek złożony w czwartek był ponowieniem wniosku 

z początku listopada. 

Burmistrz odpowiedziała radnemu Łukaszowi Kuczkowi, że jest mowa o zamknięciu budżetu 

tegorocznego 2020 i WPF na ten rok a projekty Budżetu i WPF na przyszły rok, aby mówić   

o przyszłym roku należy spiąć obecny rok, aby spiąć ten budżet musi być zgoda na emisję 

obligacji. Skarbnik nie może uwzględnić w WPF obligacji, które nie zostały podjęte, jednak 



skarbnik przygotowała symulację. Gmina jest zadłużana od 2014 roku i co roku gmina spłaca 

i realizuje inwestycje. Nie szasta się pieniędzmi, są to inwestycje, które dzieją się wokoło. 

Ludzie są zadowoleni z tego co się dzieję w gminie i z inwestycji gminnych. 

Radny Sebastian Zimnal nie zgodził się z wypowiedzą Burmistrza nie podjecie obligacji 

spowoduje wystąpienie Pani Burmistrz do RIO o plan naprawczy. Nie ma współpracy 

pomiędzy Burmistrzem i Radą Miasta, zdaniem radnego nie danie obligacji będzie dobrym 

rozwiązaniem dla miasta. Regionalna Izba Obrachunkowa pomoże ogarnąć finanse miasta. 

Burmistrz odniosła się do wypowiedzi radnego podkreślając, że brak podjęcia decyzji o emisji 

obligacji doprowadzi gminę do sytuacji, że nie będzie żadnych inwestycji, może zabraknąć 

środków na wynagrodzenia pracowników wszystkich jednostek gminnych. Jedni chcą 

współpracować, inni nie chcą współpracować. Tak jak pyta Radny Tomasz Kostyra , aby 

ratować gminę, aby nie doprowadzić do programu naprawczego, jaka jest propozycja? Nie ma 

odpowiedzi. 

Radny Paweł Wanot podkreślił, że kluczowe głosowanie jest nad budżetem, jeśli rada Miasta 

nie akceptuje budżetu kolejna głosowanie nad emisja obligacji i WPF nie maja sensu. Nawet 

jeśli rada wyrazi zgodę na emisje nie ma to pokrycia w budżecie. Kolejne głosowania są po to 

aby wypełnić porządek Sesji. 

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek formalny. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Łukasza Kuczka o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hubert Handy, Paweł Wanot 

Uchwała nie została podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy                          

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021. 

Radny Tomasz Kostyra odniósł się do wszystkich uchwał oraz głosowania części radnych 

które doprowadziły do tego, że nie będzie pokrycia nawet na te 11 tys. zł. Dla organizacji 

pożytku publicznego. Mandat radnego jest mandatem zaufania ze strony mieszkańców          

w stosunku do radnego, który pozwala mu decydować o mieście. Jeśli ktoś nie ma pomysłu  

w jaki sposób to miasto może funkcjonować to może najlepszym rozwiązaniem byłoby zdanie 

mandatu, a nie działanie przeciwko miastu i doprowadzenie go do upadku i ruiny. 

Radny Tadeusz Ingram poparł radnego Tomasza Kostyrę podkreślając, że jest grupa 

trzymająca władzę, przegłosowywane jest co grupa radnych chce, dopuszczane do głosu są te 

osoby, które grupa radnych chce, albo jest składany wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy radnym Tadeuszem Ingramem a Przewodniczącą Rady 

Miasta w sprawie wypowiedzi radnego. 

Burmistrz zgodziła się z wypowiedziami radnych Tomasza Kostyry i Tadeusza Ingrama         

a grupa radnych, która doprowadza gminę do ruiny, powinna złożyć mandat. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Burmistrzem Miasta a Przewodniczącą Rady Miasta         

w sprawie zadłużania miasta, inwestycji dokonanych w mieście. 



Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że według statutu Burmistrz może zabierać głos 

nieograniczenia jako głos doradczy. Radny zapytał czy będzie można zabezpieczyć większą 

kwotę w projekcie uchwały. 

Burmistrz odpowiedziała, że 11 tys. zł to jest wysoka kwota, jednak w przyszłym roku może 

nie być i tych pieniędzy. 

Radny Szymon Simonicz zwrócił się do Burmistrza informując że jeżeli jedynym pomysłem 

na miasto jest zadłużanie go to nich Burmistrz złoży mandat. 

Burmistrz odpowiedziała radnemu, że nie złoży mandatu, gdyż radny nie zaproponował 

innego rozwiązania jak zadłużanie gminy czyli emisji obligacji. Nikt nie zaproponował, żeby 

nad tym się pochylić. 

Radny Szymon Simonicz zaprosił Burmistrz do stołu oraz poinformował, że również nie 

złoży mandatu. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa     

w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (2) 

Łukasz Kuczek, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maria Głos, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021 została podjęta.  



Uchwała otrzymała numer XLII/ 245/20 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

8. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 17:18  obrady XLII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://youtu.be/IqLnkSGgj4k 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://youtu.be/IqLnkSGgj4k

